

關於我們 About us

Clearbridge Medical Group是Clearbridge Health Limited的子公司，一家專注於精準醫學的綜合醫療保健集團，提供實驗室測試服務、醫療診所/中心及投資併購不同精準醫療公司提供技術互補與個人化服務。

Clearbridge Medical Group已在現今競爭激烈的亞洲醫療行業中建立了領導地位，目前已在新的加坡、馬來西亞、菲律賓、印度尼西亞、印度、香港及中國設立分公司，並計劃進一步擴充在泛亞的業務。集團通過自行設立的或合作的實驗室和創新醫療技術在同業中取得優勢。

Clearbridge Health Limited已於新加坡證券交易所的創業板上市，並繼續提供更有效的方法來檢測癌症、危重疾病以及其他疾病。

Clearbridge Medical Group is a subsidiary of Clearbridge Health Limited, an integrated healthcare group with a focus on the delivery of precision medicine with businesses comprising of laboratory testing services, medical clinics/centres and strategic equity participation in complementary precision medical technology companies with a personal touch.

Clearbridge Medical Group has established its leadership in the competitive healthcare sector and is currently present in Singapore, Malaysia, the Philippines, Indonesia, India, Hong Kong and China, with plans to further expand its presence in Pan Asia. The Group is set apart by its direct access to Clearbridge laboratories and breakthroughs at its medtech innovation suites.

Listed on The Catalyst Board of the SGX-ST, Clearbridge Health Limited continues to provide ever more effective ways to detect cancer, critical illness, and other lifestyle diseases sweeping the world today.



SAM Lab提供的CELLSEARCH[®] 是一種腫瘤液體活檢技術，可顯示血液中的循環腫瘤細胞(CTC)存在與否。

CELLSEARCH 系統是目前唯一通過美國FDA/CFDA認證的CTC檢測技術，針對血液中是否有循環腫瘤細胞，藉此能篩查及早期發現癌症、偵測腫瘤的復發或轉移。

CELLSEARCH[®] 適合以下類別人士：

- 高風險患癌人士，用以早期篩查
- 已痊癒的患者定期檢查癌症復發的可能性
- 癌症患者持續監察病情變化
- 接受治療者評估癌症療效效果

CELLSEARCH[®] from SAM Lab is a liquid biopsy technique that detect the presence or absence of circulating tumor cells (CTC) in the blood.

The CELLSEARCH[®] system is currently the only FDA & CFDA-certified CTC detection technology for circulating tumor cells in the bloodstream to screen and early-detect cancer, detect tumor recurrence or metastasis.

CELLSEARCH[®] is suitable for the following categories:

- High risk cancer patients for early screening
- Cancer Patients who have recovered are regularly checked for the possibility of recurrence
- Cancer patients monitor the changes in their condition
- Cancer patient evaluate effectiveness of their cancer treatment



明確醫療中心 Clearbridge Medical Center
香港銅鑼灣軒尼詩道555號東角中心21樓21室
Unit 12 21/F East Point Centre 555 Hennessy Road Hong Kong
電話TEL 852 21551951 傳真FAX 852 21552248
clearbridgemedical.com.hk



Asia International
Oncology Center

本中心保留一切更改或刪改此單張內容之權利而不作另行通知。
Our centre reserves the right to amend or delete the content in this leaflet from time to time without prior notice.

E&OE
July 2018



循環腫瘤細胞(CTC)+ 癌症 全面檢查計劃

Circulating tumor cells(CTC) Cancer
Comprehensive Packages



服務提供者
Provided by



Your Well-being is Our Top Priority

▲冠狀動脈造影+鈣化指數
Coronary Angiogram + Calcium Score

每分鐘有7個人被確診為癌症
7 people in average are diagnosed with cancer every minute

